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2012Z22874 

Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de stijging van het aantal dierproeven (ingezonden 
21 december 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het rapport van de Nederlandse Voedsel- en Warenautori-
teit over dierproeven en proefdieren genaamd «Zo doende 2011»? 

Vraag 2
Wat is uw oordeel over het feit dat het aantal dierproeven in één jaar met 
14 575 (2,5%) gestegen is? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de stijging van het aantal dierproeven ongewenst is? 

Vraag 4
Kunt u uitleggen waarom extra dierproeven nodig zijn geweest  ten behoeve 
van de intensieve veehouderij? 

Vraag 5
Hoe bent u van plan de stijging van het aantal dierproeven tegen te gaan? 

Vraag 6
Hoe kijkt u aan tegen de stijging van 7% van het aantal dieren, gedood in 
voorraad? 

Vraag 7
Hoe bent u van plan de stijging van gedode dieren in voorraad tegen te 
gaan? 

Vraag 8
Kunt u de Kamer informeren over de hoeveelheid overtredingen die 
daadwerkelijk hebben plaatsgevonden, en kunt u daarbij een oordeel geven? 
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Vraag 9
Deelt u de mening dat de onduidelijke informatie rondom dierproeven 
betreurenswaardig is, zeker gezien het gegeven dat de motie-Van Dekken (die 
de Code Openheid Dierproeven als noodzakelijk voorwaarde stelt) dus 
onvoldoende wordt nageleefd? 

Vraag 10
Bent u van plan de informatievoorziening aan de Kamer in de toekomst te 
verbeteren? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe gaat u dit doen?
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